

		Hovedstyremøte i Hasle-Løren Idrettslag			
Dato:	Sted:	Møteleder:	Referent:		
11-10-2023	Klubbhuset	Viggo Anthonsen	Heidi Sønsthagen		
Tilstede:	Viggo Anthonsen, Stian Langeli, Line Thorgersen, Roar Thomassen, Ståle Hamnvik, Anita Vardøy, Rune Fjellvang (ishockey yngres), Jan Rune Løvnæseth og Heidi Sønsthagen.				
Forfall:	Simen Ridar, Laila Grymyr, Frederick Kyrre Teisbo, Simen Sjetne, Magnus Færøy, Eirik Sausjord og Ingar Wilhelmsen				

Status fra arbeidsgruppene i AU

Kort status fra arbeidsgruppene

Kommunikasjonsgruppen

Ikke skjedd noe særlig siden forrige møte. Skal jobbe med ensrettet utseende på hjemmesidene våre. Konkluderte i AU med at vi skal forhøre oss med ekstern part om hjelp. Hører i første omgang med han som hjalp oss med å få inn klubbhåndboken på hjemmesiden. Ifølge Ståle finnes det en tilleggsmodul Elementor som er et redigeringsverktøy og skal gjøre det enklere å jobbe på hjemmesidene.

Sponsorgruppen

Vært i møte hos Sparebank1 Østlandet på Økern Portal. De sponser veldig mange lag. Venter på svar og har purret dem et par ganger etter møtet. Tror vi kommer til å få sponsormidler, men usikkert hvor mye. De forventer noe tilbake i form av nye kunder, ønsker å komme på møter og presentere seg for oss. Var veldig fornøyd med Spleis-kampanjen vi hadde. Er visst den største kampanjen de har hatt. Vi må bytte bankforbindelse i klubben om de blir sponsor.

Klubbutviklingsgruppen/Anleggsgruppen

Det har vært omfattende prosesser rundt ansettelse av driftsleder og daglig leder. Dette er nå på plass. Viggo redegjorde for kandidatene og hvem vi har valgt å ansette. Ny daglig leder har svært lang erfaring som daglig leder i idrettslag, mens ny driftsleder er tømmer av yrke og har erfaring som prosjektleder i byggefirma. Daglig leder begynner 1. desember og driftsleder 1. januar.

På anlegg har det ikke skjedd noe særlig siden sommeren. Viggo skal ta kontakt med PBE i forbindelse med tomt til den nye fotballbanen som er lovet. Ikke hørt noe når det gjelder idrettsparken for øvrig.

Klubbhåndboken må vi nå få litt fart på. Viggo skal høre om Simen kan ta ansvar for dette.

Økonomi og samarbeid på tvers av gruppene. Roar fasiliterer dette som AUs representant.

Orientering fra gruppene

Fotball

Vedrørende økonomi er inntektssiden bedre i år både grunnet gruppe-dugnad og andre inntekter. Ser ut til å styre mot overskudd 400k. Ståle gjennomgår tall på overordnet nivå, men går ikke inn i detaljene. To store ting siden sist. Den ene er ansettelse av ny sportslig leder. I ansettelsesprosessen har Kristin Dahlen, Andreas Brekke, Viggo og Ståle deltatt. Endte opp med kandidat Morten Berre som har A-lisens. Han har også et navn innen fotballen, som kan bidra for videre utvikling i gruppen, eksempelvis tiltrekning på trenere og kanskje også på spons. Begynner 1. desember. Det andre som har skjedd er samarbeidsavtale med VIF på jentesiden. Tanken er at vi har hatt for stort frafall. Hver årshenhet har vært for liten. Jenter i alderen 13-17 samlet for å kunne stille lag. Samarbeidet gir større og mer solide nivå-grupper. De som har kommet langt og vil satse får mulighet til det, og de som ikke har samme ambisjonene får også mulighet til det. 2009- og 2010-kullene våre er sterkere enn VIF sine tilsvarende lag. Jenter 16 – mål om regionslag. På dette nivået er det ikke tillatt med samarbeidslag. Ellers vil lagene hete Vålerenga-Hasle-Løren. Spillerne vil være medlemmer i sine respektive klubber. Skal trene og spille kamper på begge klubbens baner.

Ishockey yngres

Seriestart i går for de yngre lagene, så sesongen er nå i gang. Dessverre enda mer hull oppover i lagene enn tidligere år. Har ingen lag mellom U14 og Elite samt HL2. Det negative med det er at spillere på den eldste lagenheten ikke kan

hospitere opp. Jobber videre med jentesatsningen. Jentehockey-dag på lørdag. J9 og J11 har påmeldt lag i 3'er-hockey. Har gjennomført vellykket høst-camp. Ikke så mange deltakere, så den ble gjennomført med egne ansatte og ingen eksterne trenere denne gang.

Ishockey Elite

Representant ikke tilstede.

Håndball

Har arrangert Håndballens dag 16. september hvor det var mange innom. Ellers er sesongen i gang. Ved seriestart godkjente ikke forbundet målene, noe som innebar at alle kamper én helg måtte avlyses. Fortsetter å lete etter kommunikasjonsansvarlig for gruppen, uten denne får vi ikke dreis på nettsiden og trenger hjelp til dette. Skal arrangere dommerkurs for barnehåndball-dommere.

Ski

Representant ikke til stede.

Sykkel/triathlon

Representant ikke til stede.

Seniorgruppa

Representant ikke til stede.

Økonomi og eventuelt**Tilsynsvakt i plasthallen og garderobeanlegg**

Håndballgruppen startet opp denne uken. Store problemer allerede første dagen rundt en ungdomsgjeng som ikke ville gå ut på anmodning. Viggo måtte komme ned. Viste seg å være en guttegjeng fra 8. klasse på Frydenberg. Området blir brukt nærmest som en slags fritidsklubb for ungdommer som ikke er en del av idrettslaget. Dette innebærer mye forstyrrelser, hærverk etc og har eskalert nå i høst. at Viggo skulle kontakte Utekontakten i bydelen og/eller frivillige lag i bydelen for å få dem til å stikke innom anlegget for å snakke med ungdommene som henger der. Vi må jobbe videre med hvordan vi kan få til en løsning som fungerer. Én mulighet er å holde dørene låst til enhver tid. Fordrer et bedre adgangssystem. Ståle er daglig leder i DormaKaba som har levert eksisterende lås-system. Vil sponse utstyr til nytt system der man kan administrere dørene via pc og åpne/låse via mobiltelefoner.

Istider

Det har den senere tiden vært satt opp bare to uker frem i tid. Videre har det vært en del hull, noe som er uheldig både for brukere og ansatte. Enstemmig vedtatt å gå tilbake til 4-ukers plan og at lagenhetene må kommunisere cuper og annet minst 4 uker før til isfordeler i gruppen.

Kontrollutvalget - tilbakemelding

Jan Rune deltok i møtet på vegne av kontrollutvalget for gjennomgang av økonomi og saker fra årsmøtet. Regnskap – ingen bekymring etter 1. halvår.

Referater: Hovedstyret er ajour. Referat fra hovedstyremøter skal legges ut innen tre uker. Dette er oppfylt. Ingen andre grupper har lagt ut referater i hele 2023 med unntak av håndballgruppen der referat for januar var lagt ut, men for øvrige referater var det feil på siden som gjorde at disse ikke kunne åpnes. I ishockey-gruppen har også all historikk på tidligere referater forsvunnet. Rutine med publisering av referat fra gruppestyremøter må komme på plass igjen. Partnerklubbavtalen: Denne ble signert 21. august og dette protokollføres herved.

Lagenhetenes økonomi: Vedtak om at gruppene skal gå sammen om hvordan man kan jobbe med lagenhetenes økonomi. Dette arbeidet er ikke igangsatt. Roar i AU tar ansvar for å initiere møte her. Gruppene må stille med representanter og det vil da være deres arbeid at man får jobbet videre med problemstillingen. AU kan ikke drive prosessen dersom gruppene selv ikke bidrar.

Driftsavtale BYM: Skal formidles til gruppestyret ishockey. Ikke gjort pt. Heidi sender dette.

Ellers stort forbedringspotensiale for hjemmesider og klubbhåndbok. Jan Rune tilbyr seg å bli med i kommunikasjonsgruppen.

Status økonomi i gruppene

Se vedlegg.

En del røde tall, hvorav for håndball og ski er det budsjettert med relativt store underskudd for året da de har høy egenkapital. Håndballgruppen sponset felles cup for lagenhetene for å bygge klubb.

Ishockeygruppen har derimot ingen høy egenkapital å lene seg på og må monitorere utviklingen nøye. Gruppen har nå krympet en del ifht antall lagenheter og har til dels svært høye faste lønnskostnader. Man må ta en grundig gjennomgang av dette når treningsavgiftene for sesongen er fakturert og se om man havner på pluss-siden.

For hovedstyret er resultatet hovedsakelig negativt påvirket av at det ikke er fakturert driftstilskudd for ishall høst 2023. BYM har ny forvalter og vi har ikke mottatt innkjøpsordre for fakturering enda. Det har også vært en relativt stor kostnad på utbedring av kunstgresset.